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РЕПУБЛИКА СРБИЈА 

ГРАД УЖИЦЕ  

ВЕЋЕ ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО 

III број 06-___/2022  

_____.2022. године 

 

 

                                                            З А П И С Н И К 

 

са 5. седнице Већа Градске општине Севојно одржане 22.09.2022. године 

у просторијама Градске општине са почетком у 12:00 часова 

 

 

Седници су присуствовали Мирјана Ђурић, председница Градске општине Севојно 

(председавајућа), заменик председника Мијодраг Пејић, чланови Већа: Верица Маричић, 

Миливоје Јеремић, Борко Вујовић, Младенко Марковић, Живан Ршумовић, Игор 

Мариновић и Милија Кулашевић и начелница Управе Биљана Старовла. 

 

Председница је предложила дневни ред као у позиву који је достављен за седницу 

и пошто нико није имао предлога за допуну дневног реда, дневни ред је усвојен као у 

предлогу. 

 

ДНЕВНИ РЕД 

 

1.  РАЗМАТРАЊЕ ПРЕДЛОГА НАЦРТА ПЛАНА РАЗВОЈА ГРАДА 

УЖИЦА 2023-2030 – КОМЕНТАРИ, ПРЕДЛОЗИ И СУГЕСТИЈЕ 

 

2. ИМЕНОВАЊE РУКОВОДИОЦА ОДГОВОРНОГ ЗА УВОЂЕЊЕ И 

РАЗВОЈ СИСТЕМА ФИНАНСИЈСКОГ УПРАВЉАЊА И КОНТРОЛЕ У 

ГРАДСКОЈ ОПШТИНИ СЕВОЈНО 

 

3. ОДЛУКА О ЗАХТЕВУ ГРАЂАНА ЗА ИЗВОЂЕЊЕ 

ИНФРАСТРУКТУРНИХ РАДОВА УДРУЖИВАЊЕМ СРЕДСТАВА У 

2022. ГОДИНИ 

 

4. ПРАВДАЊЕ СРЕДСТАВА ЗА 3. КВАРТАЛ ЗА СПОРТСКО УДРУЖЕЊЕ 

СЕВОЈНО И КАРАТЕ КЛУБ СЕВОЈНО 

 

5. ОДОБРАВАЊЕ СРЕДСТАВА ЗА 4. КВАРТАЛ ЗА СПОРТСКО 

УДРУЖЕЊЕ СЕВОЈНО И КАРАТЕ КЛУБ СЕВОЈНО 

  

6. РАЗНО 

 

Прешло се на рад по дневном реду. 
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1. тачка дневног реда  

 

          Председница Мирјана Ђурић је реч дала већнику Милији Кулашевићу, члану 

тематске радне групе за израду Плана развоја Града Ужица испред Градске општине 

Севојно. 

Кулашевић је упознао присутне да је координатор Координационог тима за израду 

Плана развоја Града Ужица 2023 – 2030. упутио допис, који су добили и остали чланови 

тематских радних група, у коме се наводи да је потребно да доставимо примедбе, предлоге 

и сугестије на радну верзију Предлога Нацрта Плана развоја града Ужица 2023-2030, а 

који се односе на територију Градске општине Севојно. Објаснио је да у припреми радни 

материјал који иде на јавну расправу и да је потребно да још једном размотримо 

достављени материјал и дамо наше мишљење на исти. 

Посебно се осврнуо део Предлога Нацрта који се односи на Приоритетни циљ 17: 

Унапређење услова за бављење спортом и спровођење омладинске политике, који је 

сачињен од предлога који смо достављали раније у току израде радног материјала. 

 После дискусије у којој су узели учешће и остали чланови темамских радних група, 

као и чланови Већа који нису у радним тимовима, изнето je доста конкретних предлога, па 

је председница предложила да до понедељка 26.09.2022. године сви доставе предлоге у 

писаној форми који би се затим уобличили у један материјал и доставили 

Координационом тиму. 

  Чланови Већа су једногласно прихватили овај предлог. 

 

2. тачка дневног реда 
 

     Известилац по овој тачки дневног реда била је начелница Управе Биљана 

Старовла. Упознала је чланове Већа да су у складу са чланом 81. Закона о буџетском 

систему сви корисници јавних средстава дужни да успоставе систем финансијског 

управљања и контроле, као и да је за успостављање, одржавање и редовно ажурирање 

система финансијског управљања и контроле одговоран руководилац корисника јавних 

средстава. 

       Истакла је да је потребно да Веће именује председницу Градске општине Севојно 

Мирјану Ђурић за Руководиоца одговорног за финансијско управљање и контролу и 

додала да именовани Руководилац посебном одлуком образује Радну групу за обављање 

оперативних послова на увођењу и развоју система финансијског управљања и контроле и 

доношење Стратегије управљања ризицима. 

 

 Председница је дала на гласање овај предлог и са 9 гласова „ЗА“  Мирјана Ђурић 

је именована за Руководиоца одговорног за увођење и развој система финансијског 

управљања и контроле у Градској општини Севојно (Руководилац за ФУК). 

3. тачка дневног реда 

 

      Известилац по овој тачки дневног реда био је заменик председника Мијодраг 

Пејић, који је обавестио чланове Већа да је поднет један захтев за удруживање средстава 
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са грађанима за изградњу крака Моравске улице, па пошто има средстава за удруживање  

предлаже да се овај предлог прихвати. 

 

   Са 9 гласова „ЗА“ чланови Већа су прихватили овај предлог који се упућује Градској 

управи за инфраструктуру и развој на даље поступање. 

 

4. тачка дневног реда 

 

         Известилац по овој тачки била је већница Верица Маричић. Информисала је чланове 

Већа да је извршена контрола периодичних извештаја наменског трошење средстава за  

Спортско удружење „Севојно“ и Карате клуб „Севојно“ и да су средства употребљена у 

складу са програмима по основу којих су одобрена. 

 

         Пошто није било дискусије Извештаји су усвојени са 9 гласова „ЗА“. 

   

5. тачка дневног реда  

 

         Већница Верица Маричић је обавестила чланове Већа да су Спортско удружење 

„Севојно“ и Карате клуб „Севојно“ поднели захтев за исплату средстава за 4. квартал по 

основу годишњих програма за 2022. годину и пошто су средства по периодичним 

извештајима наменски утрошена потребно је одобрити исплату. 

 

Пошто није било дискусије по овој тачки дневног реда председница је дала на 

гласање и захтеви су усвојени са 9 гласова „ЗА“. 

  

6. тачка дневног реда 

 

Под тачком разно председница је прво упознала присутне са захтевом грађана из 

Јаворске улице за изградњу пешачке стазе у делу крака улице Јаворска ка аутобуској 

станици „Магдаленића чесма“ и постављање два сијалична места на већ постојеће бандере 

са разведеним кабловима за расвету и да ћемо са овим захтевом конкурисати за следећу 

годину преко пројекта „Удружимо се“. 

 Већник Младенко Марковић је поставио питање шта је са захтевом грађана из 

Улице Александра Вучковића за регулисање кишне канализације.  

 Председница је дала одговор да је захтев прослеђен надлежним службама у Граду 

и да још нисмо добили одговор. 

 Члан Већа Живан Ршумовић предложио је да за неку следећу седницу Већа 

позовемо градоначелницу и члана Градског већа за месне заједнице, да у разговору са 

њима укажемо на проблеме са којим се суочавамо и да заједничким радом дођемо до 

њиховог решавања.  

   

 Седница је завршена у 13:10. 

 

Записник водила:                                   

 Славица Марић 
                                                                                                      ПРЕДСЕДНИЦА  ВЕЋА 

                                                                                                            Мирјана Ђурић        


